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Plats och tid Kammarsalen, Habo kommunhus 
Torsdagen den 27 april 2023 klockan 18.00–19.30 

Beslutande Gunnar Pettersson (S) 
Bengt Stensmo (M) ersätter Susanne Wahlström 
Olle Moln Teike (SD) 
Thomas Nielsen (KD) ersätter Hans Jarstig 
Jeanette Nyberg (S) 
Henrik Esbjörnsson (M) 
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Karin Hultberg (KD) 
Jerker Johansson (L) ersätter Anders Rickman 
Ewa Wettebring (S) 
Morgan Malmborg (HD) 
Berit Torstensson (S) ersätter Thomas Gustafsson 
Joakim Lindblom (SD) 
Maria Alfredsson (KD) 
Lena Danås (V) 
Eva Damberg (S) 
Sttevalia Blom (M) 
Staffan Svanberg (C) 
Mikael Zander (SD) ersätter Jerry Schön 
Tomas Brusberg (S) 
Fredrik Wärnbring (M) 
Jan Lenhammar (KD) 
Maria Arwidsson (MP) 
Petra Mattlin (S) 
Andreas Skiöld (M) 
Stefan Björk (L) 
Beata Zander (SD) 
Anita Lindbom (S) ersätter Anders Andersson  
Henrik Gillek (M) 
Zeljka Axelsson (KD) 
Lisbet Bärenholdt (M) 

Övriga närvarande Frida Wahlund, sekreterare 
Johan Bokinge, biträdande kommundirektör 
Samuel Nyström, räddningschef 
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Paragrafer 38–51 

Utses att justera Johanna Bergbom och Gunnar Pettersson  
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 Bevis om tillkännagivande av justerat protokoll 

 Justeringen har tillkännagivits på kommunens anslagstavla. 

Beslutande organ Kommunfullmäktige 

Sammanträdesdatum 2023-04-27 

Datum då anslaget publiceras  

Datum då anslaget avpubliceras  

Protokollet förvaras på Kommunkansliet 

Underskrift 

 
 



Kommunfullmäktige 

Dokumenttyp 
Sammanträdesprotokoll 
Sammanträdesdatum 
2023-04-27 

Sida 
3 

 

Justeras Expedierats 

 

§ 38 Information om räddningstjänstens verksamhet 

Beskrivning av ärendet 
Räddningschef Samuel Nyström informerar om räddningstjänstens 
verksamhet. Verksamheten är till största delen lagreglerad, dels genom lag 
om skydd mot olyckor och dels genom lag om brandfarliga och explosiva 
varor. Utöver detta regleras verksamheten utifrån program för trygghet och 
säkerhet som förutom om bränder och trafikolyckor även handlar om 
suicidprevention, brottsförebyggande arbete samt hur kommunen ska 
arbeta om det inträffar kriser eller större samhällsstörningar.  

I Habo kommun finns det för närvarande 24 brandmän som arbetar deltid, 
vilket innebär att de har en annan huvudarbetsgivare och har beredskap för 
räddningstjänsten var fjärde vecka. Dessutom finns det en ställföreträdande 
räddningschef, en säkerhets- och beredskapssamordnare, en brandingenjör 
och en tekniker, samt räddningschef som är en tjänst som Habo kommun 
köper från Jönköpings kommun.  

I Habo inträffar ca 180 larm per år. Trafikolyckor dominerar men det är 
även bränder, drunkningstillbud, utsläpp av farliga ämnen, hot om suicid, 
hjärtstopp med mera.  

Sedan många år tillbaka finns ett samarbete i Jönköpings län som kallas 
Räddsam F. Oavsett var i länet en händelse inträffar är det snabbast och 
bäst lämpade resurs som åker dit och hela länet hjälper varandra. Numera 
ingår Jönköpings län också i ett större system ihop med andra län, där 
Habo blir en operativ enhet bland 30 andra kommuner.  

Ett viktigt arbete för räddningstjänsten är det olycksförebyggande arbetet 
som mycket handlar om tillsyn och tillstånd. Dessa syftar till att människor 
ska känna sig trygga även om det börjar brinna. Då ska man veta att i alla 
publika lokaler finns det utrymningsvägar och liknande. Räddningstjänsten 
deltar också i plan- och byggprocessen, ger rådgåvning, utbildning och 
ansvarar också för sotning.  

Krisberedskap och civilt försvar är också en stor uppgift för 
räddningstjänsten. Hur hanterar exempelvis kommunen 
samhällsstörningar? Vad måste alltid fungera? Hur fungerar samhället om 
det skulle bli krig? Just att förbereda samhället för krig är i grund och 
botten en statlig uppgift, men just nu pågår flera utredningar kring vad 
kommunen ska få för tillkommande uppgifter i händelse av ofred. Ett 
exempel på kommunens krisarbete är kommunfullmäktiges beslut om att 
tillskjuta extra medel för bättre reservkraft.  
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Från och med 1 juli 2023 kommer kommunerna få ett utökat ansvar för det 
brottsförebyggande arbetet. I detta arbete är även skolan, socialtjänsten och 
fritid och kultur oerhört viktiga aktörer.  

Efter avslutad frågestund tackar ordföranden för informationen.  

  

_____  
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§ 39 Reglemente för barn- och utbildningsnämnden 
Diarienummer KS23/20 

Beslut 
Kommunfullmäktige antar reglemente för barn- och utbildningsnämnden.  

Beskrivning av ärendet 
Minst en gång per mandatperiod sker en översyn av kommunstyrelsens och 
övriga nämnders reglementen (barn- och utbildningsnämnden, 
byggnadsnämnden, fritids- och kulturnämnden, miljönämnden och 
socialnämnden). 
 
Nya reglementen för kommunstyrelsen, byggnadsnämnden, fritids- och 
kulturnämnden, miljönämnden och socialnämnden har redan behandlats. 

Barn- och utbildningsnämnden föreslår att kommunfullmäktige antar 
reglemente för barn- och utbildningsnämnden (BUN 2023-03-21 § 28). 

_____ 

Beslutet skickas till 
Barn- och utbildningsnämnden  
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§ 40 Förbundsordning för samordningsförbundet 
Södra Vätterbygden 
Diarienummer KS23/114 

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att förbundsordningen för Samordningsförbundet Södra Vätterbygden 
revideras i enlighet med framtaget förslag, 
 
att PM med rubriken, "Principer för samverkan avseende 
samordningsförbunden i Jönköpings län", ska utgöra ett tydliggörande och 
vägledande dokument. PM:et är tänkt att vara ett levande dokument som 
kan förändras över tid. Förbundsordning och tillämplig lagstiftning ska 
gälla överordnat detta PM. 

Beskrivning av ärendet 
De tre samordningsförbunden i Jönköpings län har funnits i sin nuvarande 
form i drygt tio år. Utvecklingen och den framtida utformningen av 
samordningsförbunden har diskuterats i olika sammanhang under de 
senaste åren. Representanter från samordningsförbundens medlemmar har 
under 2022 och 2023 haft ett antal överläggningar i frågan och nu kommit 
fram till ett förslag som härmed föreläggs medlemmarna för beslut. 
Förslaget har bland annat behandlats i Primärkommunal samverkan (PKS), 
Kommunalt forum och på medlemsamråd för samordningsförbunden. 

Utformningen av samverkan och styrning av förbunden har sin 
utgångspunkt i: 

• Den lagstiftning som reglerar formerna för ett samordningsförbund 
(i huvudsak Lagen om finansiell samordning av 
rehabiliteringsinsatser). 

• Överenskommelsen i PKS som gjordes 2017. 
• Översynen av samordningsförbunden i Jönköpings län som gjordes 

2020 samt slutsatser som framkommit i anslutning till översynen. 

Slutsatser och huvudsakliga förändringar: 

• Medlemssamrådens utformning ändras så att samråden ges större 
vikt när det gäller frågor som rör verksamhetens inriktning och 
innehåll. 
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• Samrådsprocessen avseende budget/verksamhetsplan betonas när 
det gäller förbundsmedlemmarnas ansvar och möjligheter till 
delaktighet. 

• Avslutning, fortsättning och implementering av framgångsrika 
projekt är kritiska moment som behöver uppmärksammas så att inte 
bra verksamhet riskerar att få läggas ner och investeringar i 
metodutveckling och individer går förlorade. 

• Förbundsordningarna för de tre samordningsförbunden likriktas. 
Därmed blir formalia kring samordningsförbunden lika i ett 
länsperspektiv. Upplägget avseende medlemssamråd och vikten av 
samråd kring budget/verksamhetsplan lyfts fram i de reviderade 
förbundsordningarna. Arvoden och ersättningar till styrelse och 
revisorer utformas på ett enhetligt sätt.  

Upplägget med tre separata samordningsförbund i länet påverkas inte av de 
förändringar som nu föreslås. 

_____ 

Beslutet skickas till 
Samordningsförbundet Södra Vätterbygden  
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§ 41 Förbundsordning för kommunalförbundet 
Mediacenter i Jönköpings län 
Diarienummer KS23/138 

Beslut 
Kommunfullmäktige godkänner förslag till ny förbundsordning med bilaga 
för Mediacenter Jönköpings län.  

Beskrivning av ärendet 
Kommunalförbundet Mediacenter Jönköpings län har översänt förslag till 
ny förbundsordning för länets kommuner att ta ställning till. 

Under 2020-2021 gjordes en utredning av kommunalförbundet 
Mediacenter Jönköpings län på uppdrag av Primärkommunal 
samverkansorgan, PKS. PKS beslutade att godkänna utredningens förslag 
till åtgärder och överlämnade detta 2021 till Mediacenters direktion att 
genomföra. Besluten innebar att nuvarande förbundsordning och dess 
bilaga behöver justeras. En arbetsgrupp bildades våren 2022 med uppgift 
att ta fram ett förslag till ny förbundsordning. Arbetsgruppens förslag till 
en ny förbundsordning har under hösten 2022 beretts av länets 
kommundirektörer, PKS och av Mediacenters direktion. 

Förändringarna mot nuvarande förbundsordning är följande: 

§ 4 Tidigare förbundsordning är antagen 2008 och med digitaliseringen 
inom verksamheten har uppgifterna justerats och förtydligats i förslaget. 

§ 5 I förslaget finns ett förtydligande att det är fullmäktige hos respektive 
förbundsmedlem som utser ledamot och ersättare för fyraåriga 
mandatperioder räknat från och med den 1 januari året efter det år då val av 
fullmäktige ägt rum i hela landet. 

§ 12 Medlemsavgiften har tidigare varje år fastställts av Mediacenters 
direktion efter samråd med medlemskommunerna. I förslaget 
kommer medlemsavgiften utgå efter invånarantalet och fastställas vart 
fjärde år i samråd med medlemskommunerna. 

§ 14 Mediacenter upprättar varje år en flerårsplan och budget för 
kommande verksamhetsår som skickas ut till medlemskommunerna för 
samråd för att sedan fastställas i direktionen. I förslaget till 
förbundsordning ska samrådet nu också ske med länets kommundirektörer. 
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Bilagan – I förslaget är att reskostnader för Mediacenter vid köp av tjänster 
och varor ska bekostas av köparen och inte av medlemsavgiften som i 
nuvarande bilaga. 

Ny förbundsordning gäller från och med 2024-01-01. 

_____ 

Beslutet skickas till 
Mediacenter Jönköpings län  
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§ 42 Svar på motion om aktivitetsmöjligheter i 
Fagerhus 
Diarienummer KS22/273 

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar att avslå motionen. 

Beskrivning av ärendet 
Morgan Malmborg (HD) har lämnat in en motion om aktivitetsmöjligheter 
i Fagerhus och föreslår att bowlingen, squash samt gym i Fagerhus 
återöppnas snarast och att alla eventuella brister åtgärdas. 

Fagerhus överläts till Habo kommun framför allt på grund av att 
ventilationen i byggnaden var utdömd. Ägaren såg inte några ekonomiska 
möjligheter att åtgärda detta med mindre än att göra en mycket kraftig 
hyreshöjning för sporthallen som kommunen hyrt dagtid för 
Fagerhultsskolans idrottsverksamhet. 

Tekniska förvaltningen har prioriterat att åtgärda byggnadens 
ventilationssystem så att skolans- och föreningarnas idrottsverksamheter 
nu fungerar utan hälsorisker. 

Bowlinghallen har stängts ner dels beroende på att det krävs stora insatser 
för att få ordning på ventilationen då lokalen i dag endast har använd tilluft 
som återförs från andra lokaler. Det är även svårt att motivera ett 
kommunalt ansvar för drift av anläggningen med tanke på den låga 
utnyttjandegraden och de höga arbetsmiljökrav som krävs för 
anläggningen. 

Squashhallen har stängts då det saknas godkänd utrymningsväg i händelse 
av brand, och gymmet har stängts på grund av säkerhetsbrister till följd av 
bristfälligt underhåll och utbyte av redskap. 

Utöver lokalerna som nämns i motionen finns det stor potential för 
utnyttjande av Fagerhus övriga ytor för såväl kommunal verksamhet som 
för civilsamhället. 

Det finns en beredningsgrupp för lokalfrågor med representanter från 
berörda förvaltningar och kommunalråd. Utvecklingen av Fagerhus är ett 
av områdena som kommer att behandlas i gruppen. 

Kommunstyrelsen föreslår fullmäktige att avslå motionen (KS 2023-04-12 
§ 61). 
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Kommunfullmäktiges behandling 
Morgan Malmborg tackar för behandlingen av motionen även om han 
tycker att den hade kunnat utredas bättre. Han yrkar bifall till motionen.  

Olle Moln Teike (SD) säger att det är tveksamt om kommunen ska bedriva 
bowling, gym och sporthall. Han hoppas dock att kommunen kan förvalta 
byggnaden och hitta bra aktiviteter för dem som bor på landsbygden. Olle 
Moln Teike yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag.  

Andreas Skiöld (M) säger att självklart ska Fagerhus vara en del av en 
levande landsbygd. Men de lokaler som det hänvisas till i motionen har 
stora brister och de kräver stora investeringar. Däremot är han positiv till 
om man kan hitta andra verksamheter som kan vara i Fagerhus. Andreas 
Skiöld yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag.  

Thomas Nielsen (KD) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag, men ser 
gärna fler mötesplatser i kommunen, inte bara i Habo tätort.  

Henrik Esbjörnsson (M) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag och 
påtalar att det också är en arbetsmiljöfråga huruvida dessa verksamheter 
kan bedrivas eller ej.   

Lena Danås (V) hänvisar också till att det inte är bra arbetsmiljö i de 
aktuella verksamhetslokalerna, men däremot skulle man kunna göra något 
spännande av lokalerna om de renoverades. Lena Danås yrkar bifall till 
kommunstyrelsens förslag.  

Staffan Svanberg (C) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. Hela 
kommunen ska leva och kommunen ska ta ansvar för samhällsservice även 
på landsbygden, vilket man också har gjort genom att exempelvis renovera 
ventilationssystemet för skolans verksamhetsytor, däremot är det inte 
prioriterat att lägga dyra pengar på bowling och squash. Låt oss nu titta på 
vilken annan potential om Fagerhus har.   

Joakim Lindblom (SD) tycker motionen är bra men han vill vänta på vad 
lokalberedningsgruppen föreslår och yrkar bifall till kommunstyrelsens 
förslag.  

Beslutsgång 
Ordföranden finner att det finns två förslag, dels Morgans Malmborgs 
förslag om att bifalla motionen och dels kommunstyrelsens förslag om att 
avslå motionen. Ordföranden ställer proposition på de båda förslagen och 
finner att kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag.  

Omröstning begärs.  
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Följande propositionsordning godkänns: den som röstar på 
kommunstyrelsens förslag om att avslå motionen röstar ja, den som röstar 
på Morgan Malmborgs förslag om att bifalla motionen röstar nej. 

Omröstningsresultat 
Vid omröstningen avges 33 ja-röster och 1 nej-röst. En ledamot är 
frånvarande. Se bilaga 1. Kommunfullmäktige har således beslutat att avslå 
motionen.  

_____  
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§ 43 Redovisning av ej avgjorda motioner 
Diarienummer KS23/130 

Beslut 
Kommunfullmäktige godkänner redovisningen av de ej avgjorda 
motionerna. 

Beskrivning av ärendet 
Kommunstyrelsen ska redovisa ej avgjorda motioner till 
kommunfullmäktige två gånger per år (april och oktober). Det finns för 
närvarande fyra motioner som inte är avgjorda: 

1. Motion om utredning av solcellspark i Habo (S, V, MP) 
Inkom 2023-01-26 
 
 

2. Motion om koldioxidbudget (MP) 
Inkom 2023-01-26 
 
 

3. Motion om mensskydd på toaletter för säkerhets skull (V) 
Inkom 2023-03-30 
 
 

4. Motion om att stoppa förslag om att stänga Kyrkbyns förskola 
(HD) 
Inkom 2023-03-30 

_____  
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§ 44 Redovisning av ej avgjorda medborgarförslag 
Diarienummer KS23/130 

Beslut 
Kommunfullmäktige godkänner redovisningen av de ej avgjorda 
medborgarförslagen. 

Beskrivning av ärendet 
Kommunstyrelsen ska redovisa ej avgjorda medborgarförslag till 
kommunfullmäktige två gånger per år (april och oktober). Det finns för 
närvarande fyra medborgarförslag som inte är avgjorda:  

1. Medborgarförslag om skolskjuts på landsbygden 
Inkom 2022-09-29 
Översänd till barn- och utbildningsnämnden för beslut. 
 
 

2. Medborgarförslag om adresser till området Vitsippsparken 
Inkom 2023-03-30 
Översänd till fritids- och kulturnämnden för beslut. 
 
 

3. Medborgarförslag om aktivitetsområde vid Gunnevi 
Inkom 2023-03-30 
Översänd till kommunstyrelsen för beslut. 
 
 

4. Medborgarförslag om läsårstider 
Inkom 2023-03-30 
Översänd till barn- och utbildningsnämnden för beslut. 

_____  
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§ 45 Redovisning av ej verkställda motioner och ej 
verkställda kommunfullmäktigebeslut 
Diarienummer KS23/130 

Beslut 
Kommunfullmäktige godkänner redovisningen av ej verkställda motioner 
och av ej verkställda fullmäktigebeslut. 

Beskrivning av ärendet 
Enligt beslut i kommunfullmäktige den 26 oktober 2000, § 132 ska 
samtliga bifallna motioner som ej har verkställts redovisas till 
kommunfullmäktige en gång per år. Rutinmässigt sker detta vid 
fullmäktiges sammanträde i april. Sedan 2014 redovisas även övriga 
kommunfullmäktigebeslut som inte har verkställts. 

För närvarande finns inga motioner och inga övriga ej verkställd beslut till 
och med den 31 december 2022 på bevakningslistan. 

_____  
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§ 46 Interpellation till barn- och utbildningsnämndens 
ordförande om lunchtider 
Diarienummer KS23/159 

Beskrivning av ärendet 
Olle Moln Teike (SD) har lämnat in en interpellation till barn- och 
utbildningsnämndens ordförande Johanna Bergbom (M) angående 
lunchmåltider, med följande frågor: 

• Hur efterlevs kostpolitiska programmet rörande att lunchtiden 
schemaläggs och att den tiden inträffar mellan kl. 11.00-12.30 vid 
samma tidpunkt varje dag? 

• Hur ser ättiden ut för Habos elever? Vilka klasser får ättid på 20-30 
minuter och en total lunchrast på 40 minuter? 

• Kommer majoriteten se till att detta införlivas nu när 
Kärnekullaskolan öppnas? 

Johanna Bergbom svarar att hon tycker detta är en viktig fråga. Habos 
skolor är fullbelagda och i dagsläget finns det därför klasser bland de yngre 
barnen som äter före klockan 11, men Johanna känner inte till att det finns 
någon klass som har kortare lunchrast än 40 minuter eller kortare ättid än 
20 minuter. På sista frågan är svaret ja, när Kärnekullaskolan öppnar 
kommer skolorna inte vara fullbelagda längre och då finns det större 
möjligheter att förbättra lunchtiden.  

Se bilaga 2.  

_____  
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§ 47 Interpellation till barn- och utbildningsnämndens 
ordförande om nedläggningen av Kyrkbyns 
förskola 
Diarienummer KS23/161 

Beskrivning av ärendet 
Mikael Zander (SD) har lämnat in en interpellation till barn- och 
utbildningsnämndens ordförande Johanna Bergbom (M) angående 
nedläggning av Kyrkbyns förskola, med följande frågor: 

• Är eller var Kyrkbyns förskola en otrygg, icke trivsam förskola 
med låg andel behörig personal och är/var Kyrkbyns förskola en 
allmänt dålig förskola överlag? 

• Den utredning som du säger har gjorts på samtliga förskolor, har 
resultatet lyfts och diskuteras i nämnden? I så fall vilket datum? 

• Har Kyrkbyns förskola mindre antal behörig personal än andra 
förskolor? 

• Har alla förskolor, med undantag av Kyrkbyns förskola, lokaler 
som är anpassade till verksamheten? 

Johanna Bergbom svarar att Kyrkbyns förskola är en trygg och trivsam 
förskola, men varken inomhus- eller utomhusmiljön är anpassad för 
förskoleverksamhet. Dessutom har förskolan låg andel behörig personal, 
och även om de som arbetar där gör ett fantastiskt jobb har kommunen haft 
svårt att rekrytera dit. Detta i kombination med att kommunen inte själva 
äger lokalen är den främsta orsaken till att vi väljer att avyttra just denna 
förskola.  

Den 21 mars gicks utredningsförslaget noggrants igenom på nämndsmötet.  

I Habo kommun finns det ett fåtal förskolor som från början inte är byggda 
för förskoleverksamhet.  

Se bilaga 3. 

_____  
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§ 48 Motion om fler pendelparkeringar 
Diarienummer KS23/165 

Beslut 
Motionen remitteras till kommunstyrelsen. 

Beskrivning av ärendet 
Morgan Malmborg (HD) har lämnat in en motion om fler 
pendelparkeringar och föreslår att det utreds var fler pendelparkeringar kan 
anläggas på lämpligt ställe centralt samt att budgetberedningen får i 
uppdrag att ta med pendelparkeringsplatser i budgeten. Se bilaga 4. 

_____  
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§ 49 Medborgarförslag om badstrand närmare Habo 
centrum 
Diarienummer KS23/158 

Beslut 
Medborgarförslaget översänds till kommunstyrelsen för handläggning och 
beslut. 

Beskrivning av ärendet 
Ett medborgarförslag har inkommit med förslag att anlägga en badstrand 
närmare Habo centrum, förslagsvis vid Munkaskog eller Sjogarp. Se bilaga 
5. 

_____ 

Beslutet skickas till 
Förslagsställaren 
Kommunstyrelsen  
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§ 50 Medborgarförslag om utveckling av Kyrkbyns 
förskola 
Diarienummer KS23/160 

Beslut 
Medborgarförslaget översänds till barn- och utbildningsnämnden för 
handläggning och beslut. 

Beskrivning av ärendet 
Ett medborgarförslag har inkommit med förslag att undersöka möjligheten 
att utveckla Kyrkbyns förskola med ytterligare en avdelning samt att ta upp 
en diskussion med Svenska kyrkan om att få bruka större del av 
sockenstugan, alternativt bygga ut lokalen. Se bilaga 6. 

_____ 

Beslutet skickas till 
Barn- och utbildningsnämnden 
Förslagsställaren  
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§ 51 Medborgarförslag om att göra Gullvivans förskola 
till gästhem 
Diarienummer KS23/168 

Beslut 
Medborgarförslaget översänds till kommunstyrelsen för handläggning och 
beslut. 

Beskrivning av ärendet 
Ett medborgarförslag har inkommit med förslag att göra om Gullvivans 
förskola till ett gästhem, likt Ekhagens gästhem i Jönköping. Se bilaga 7. 

_____ 

Beslutet skickas till 
Kommunstyrelsen 
Förslagsställaren 
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§ 52 Motion om ny offentlig konstyttring på Kärnekulla 
Diarienummer KS23/175 

Beslut 
Motionen remitteras till kommunstyrelsen.  

Beskrivning av ärendet 
Olle Moln Teike, Mari Larsson och Joakim Lindblom har lämnat in en 
motion i vilken de skriver att det just nu byggs mycket på Kärnekulla för 
kommunens yngre invånare, såsom skola, förskola och sporthall. De 
föreslår därför att barn- och utbildningsförvaltningen får i uppdrag att ta 
fram ett budskap på ett konstverk/konstyttring som ger Habos ungas syn på 
Habo kommun, och att kommunen genomför och implementerar 
konstverket för permanent placering. Se bilaga 8. 

_____ 

Beslutet skickas till 
Kommunstyrelsen 
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Bilaga 1 

 
 

  

Omröstning avseende paragraf nummer  42    
BESLUTANDE  Ja Nej Ja Nej Ja Nej Ja Nej 
Gunnar Pettersson S X        
Susanne Wahlström Bengt Stensmo M X        
Olle Moln Teike  SD X        
Hans Jarstig Thomas Nielsen KD X        
Jeanette Nyberg S X        
Henrik Esbjörnsson M X        
Helena Persson C X        
Nicklas Gustafsson S X        
Johanna Bergbom   M X        
Mari Larsson SD X        
Karin Hultberg KD X        
Anders Rickman Jerker Johansson L X        
Eva Vettebring S X        
Niklas Fungbrandt M - -       
Morgan Malmborg HD  X       
Thomas Gustafsson Berit Torstensson  S X        
Joakim Lindblom SD X        
Maria Alfredsson KD X        
Lena Danås V X        
Eva Damberg   S X        
Sttevalia Blom M X        
Staffan Svanberg C X        
Jerry Schön Mikael Zander SD X        
Tomas Brusberg S X        
Fredrik Wärnbring M X        
Jan Lenhammar KD X        
Maria Arwidsson MP X        
Petra Mattlin S X        
Andreas Skiöld M X        
Stefan Björk L X        
Beata Zander SD X        
Anders Andersson Anita Lindbom S X        
Henrik Gillek M X        
Zeljka Axelsson KD X        
Lisbet Bärenholdt M X        
                                                   Summa:                                    33 1       
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Bilaga 2 
 

 
Svar från Johanna Bergbom:  
 
1: Med anledning av att våra skolor för tillfället är fullbelagda och mer 
därtill så är det i dagsläget vissa klasser som äter tidigare än kl. 11. 

2: mig veterligen har ingen klass mindre än 40 minuters lunchrast, och en 
ättid på minst 20 minuter, lunchrasten sker på samma tid.  

3: Ja. 
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Svar från Johanna Bergbom: 

- Kyrkbyns förskola är en trygg och trivsam förskola, men varken
inomhus- eller utomhusmiljön är anpassad för förskoleverksamhet.
Dessutom har förskolan låg andel behörig personal, och vi har haft
svårt att rekrytera dit. Detta i kombination med att kommunen inte
själva äger lokalen är den främsta orsaken till att vi väljer att
avyttra denna förskola.

- Den 21/3 gick vi noggrant igenom detta på nämndmötet, där du
också var närvarande. Material skickades ut i god tid innan precis
som vanligt inför nämndsmöten. Dessutom så har du fått möjlighet
att höra detta ytterligare en gång den 16/3 då det var info för
berörda vårdnadshavare.

- Ja, precis som jag innan har svarat har Kyrkbyn låg andel behörig
personal jämfört med andra kommunala förskolor i Habo kommun.
Personalen som arbetar där gör dock ett fantastiskt jobb!

- I Habo kommun finns det ett fåtal förskolor som från början inte är
byggda för förskoleverksamhet.
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Bilaga 5 
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Bilaga 7 
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